
Vraag  ChristenUnie over Taskforce VO Zeeuws Vlaanderen, met antwoord 
 
 
Vraag Willemien Treurniet, CU: 
 
Graag zou ik willen weten of er ook gekeken is naar bundeling van krachten met het onderwijs in 
België.  
 
 
Antwoord via ambtenaar Didi Mouwen-van Hoof: 
 
Het antwoord van René Smit (voorzitter van de Taskforce) kwam er op neer dat het op dit moment 
belangrijk is om eerst het Zwin college open te houden. Volgens het advies kan dit in eerste instantie 
door samen te werken met de andere VO scholen in Zeeuws-Vlaanderen en door een extra bijdrage 
van de overheden. Er is dus nog niet gekeken naar krachtenbundeling met scholen in België. Volgens 
René is het belangrijk eerst ‘de eigen tuin’ op orde te hebben alvorens te kijken wat je elkaar te bieden 
hebt. Daarnaast is het onderwijssysteem in België anders dan in Nederland, waardoor 
krachtenbundeling meer iets is voor de lange termijn. Samenwerking of krachtenbundeling met België 
wordt dus niet uitgesloten, maar is vanwege de tijdsdruk nu nog niet aan de orde.  
 

 


